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PROTOKÓŁ XL SESJI 

Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice 

z dnia 14 grudnia 2017 roku  

Obecni – wg listy obecności 

Czas trwania obrad – od godz.17.00 do godz. 18.40 

Prowadzący – przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy XV Mistrzejowice  

            Grażyna Janawa 

Protokolant – pracownik biura Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice – A. Natkaniec 

Miejsce – siedziba Rady Dzielnicy ul. Miśnieńska 58, Kraków 

Ad. 1 

Otwarcie Sesji 

Na wstępie prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janawa przywitała radnych 

dzielnicy, radnego Miasta Krakowa Stanisława Ziębę oraz mieszkańców, stwierdziła obecność 

radnych w liczbie zapewniającej quorum i rozpoczęła XL sesję słowami „Rozpoczynam XL 

sesję Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice w dniu 14.12.2017 r.  

Ad. 2 

Przedstawienie projektu porządku obrad 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janawa odczytała projekt porządku obrad, 

który obejmował:   

1. Otwarcie XL sesji Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu XXXIX sesji Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice z dnia 23.11.2017 r 

4. Procedowanie projektów uchwał: 

Druk nr 275 (projekt Zarządu) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego.  

Druk nr 276 (projekt Zarządu) w sprawie kontynuacji wymiany opraw oświetleniowych 

na terenie Plant Mistrzejowickich w Krakowie. 

Druk nr 277 (projekt Zarządu)  w  sprawie  zwiększenia  częstotliwości  kursowania  linii 

autobusowej nr 139. 

Druk nr 278 (projekt Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2018. 

5. Oświadczenia i komunikaty 

6. Zamknięcie sesji. 

Prowadząca posiedzenie poinformowała, że do chwili otwarcia sesji nie wpłynęła żadna 

inicjatywa uchwałodawcza uprawnionej statutowo grupy radnych. W związku z powyższym 

prowadząca posiedzenie zawnioskowała o przyjęcie porządku obrad XL sesji na dzień 

14.12.2017 r. Porządek obrad został przyjęty w drodze głosowania: 

/Za-18, P-0, W-0/ - jednogłośnie 

Wszyscy obecni na sali radni wzięli udział w głosowaniu. 

 

Ad. 3.  

Przyjęcie protokołu sesji 

Kolejnym punktem porządku obrad było zatwierdzenie protokołu XXXIX sesji. Prowadząca 

posiedzenie poinformowała, iż protokół z sesji rady wykładany jest do wglądu w siedzibie 

dzielnicy 3 dni robocze przed terminem następnej sesji. Protokół XXXIX sesji z dnia 

23 listopada 2017 r. wyłożony był do wglądu od dnia 7 grudnia br. Do chwili otwarcia XL 

sesji radni nie złożyli pisemnych wniosków dotyczących sprostowania treści protokołu. 

W związku z powyższym protokół XXXIX sesji z dnia 23.11.2017 r. został uznany za 

przyjęty. 
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Ad. 4.  
Procedowanie projektów uchwał 

Druk nr 275 (projekt Zarządu) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego.  

Z-ca przewodniczącego Konrad Maciejowski odczytał druk nr 275. Referentem tematu była 

członek zarządu Anna Trzoniec, która przeprowadziła wizję lokalną oraz wywiad 

środowiskowy.  

Projekt uchwały wg druku nr 275 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Zdrowia i Polityki Społecznej  

- Ds. Współpracy z Instytucjami i Organizacjami Pozarządowymi 

- Praworządności i Dialogu Społecznego 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janwa otworzyła listę mówców.  

Nikt z obecnych na sali radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym projekt uchwały wg druku nr 275 został poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-18, P-0, W-0/ - jednogłośnie 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XL/275/2017 w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego.  

 

 

Druk nr 276 (projekt Zarządu) w sprawie kontynuacji wymiany opraw oświetleniowych na 

terenie Plant Mistrzejowickich w Krakowie. 

Z-ca przewodniczącego Konrad Maciejowski odczytał druk nr 276. Referentem tematu był 

członek zarządu Sławomir Dymacz. 

Projekt uchwały wg druku nr 276 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Edukacji 

- Sportu i Rekreacji 

- Budżetowa 

- Praworządności i Dialogu Społecznego  

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janwa otworzyła listę mówców.  

Nikt z obecnych na sali radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym projekt uchwały wg druku nr 276 został poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-18, P-0, W-0/  

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XL/276/2017 w sprawie kontynuacji wymiany opraw oświetleniowych na terenie Plant 

Mistrzejowickich w Krakowie. 

 

Druk nr 277 (projekt Zarządu) w sprawie zwiększenia częstotliwości kursowania linii 

autobusowej nr 139. 

Z-ca przewodniczącego Konrad Maciejowski odczytał druk nr 277. Referentem tematu był 

członek zarządu Sławomir Dymacz. 

Projekt uchwały wg druku nr 277 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Budżetowa 

- Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego 

- Kultury 

- Infrastruktury Terenów Zielonych 

- Ds. Współpracy z Instytucjami i Organizacjami Pozarządowymi 

- Praworządności i Dialogu Społecznego 
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Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janwa otworzyła listę mówców.  

Nikt z obecnych na sali radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym projekt uchwały wg druku nr 277 został poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-18, P-0, W-0/  

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XL/277/2017 w sprawie zwiększenia częstotliwości kursowania linii autobusowej nr 139. 

 

Druk nr 278 (projekt Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2018. 

Z-ca przewodniczącego Konrad Maciejowski odczytał i zreferowała druk nr 278.  

Projekt uchwały wg druku nr 278 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

- Rewizyjna 

- Edukacji 

- Sportu i Rekreacji 

- Budżetowa 

- Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego 

- Infrastruktury Terenów Zielonych 

- Ds. Współpracy z Instytucjami i Organizacjami Pozarządowymi 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janwa otworzyła listę mówców.  

Nikt z obecnych na sali radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym projekt uchwały wg druku nr 278 został poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-17, P-0, W-0/  

Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę 

nr XL/278/2017 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2018. 

Ad. 5.  

Oświadczenia i komunikaty 

 

Prowadząca posiedzenie Przewodnicząca Grażyna Janawa poinformowała: 

 

- W miniony wtorek 15 grudnia br. w Klubie Kultury „Kuźnia” na os. Złotego Wieku 14 

odbyło się coroczne spotkanie świąteczne rady dzielnicy z mieszkańcami Mistrzejowic, 

znajdującymi się w trudnej sytuacji materialnej. Przewodnicząca podziękowała za udział 

w tym spotkaniu radnym: Beacie Lampart, Renacie Zasadzie oraz Bogdanowi Kusiorowi. 

- Wpłynęła odpowiedź Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie 

w sprawie uchwały podjętej przez radę dzielnicy w dniu 19 października w sprawie 

zaproponowanych zamian w komunikacji miejskiej w rejonie ulicy Powstańców i ulicy 

Dziekanowickiej. Treść pisma odczytał z-ca przewodniczącego Konrad Maciejowski. 

- Wpłynęła również odpowiedź Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu 

w Krakowie w sprawie propozycji mieszkańca os. Bohaterów Września dot. układu 

drogowego w rejonie os. Bohaterów Września tzw. trzeci wyjazd.  

- W dniu 21 stycznia 2018 roku w kościele p.w. św. Maksymiliana Marii Kolbego na 

os. Tysiąclecia odbędzie się kolejny 61 Koncert Mistrzejowicki. 

- Pozostając w temacie w dniu 29 grudnia (piątek) w Kościele Matki Bożej Pocieszenia na 

ul. Bulwarowej odbędzie się już 53 spotkanie z piosenką w ramach Nowa Huta. Dlaczego 
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NIE?!. Tym razem będzie to Piosenka Świąteczna w wykonaniu Roberta Kasprzyckiego 

z zespołem. Zaproszenia są do odebrania w biurze dzielnicy.  

Przewodnicząca Grażyna Janawa w imieniu zarządu przedłożyła radnym dzielnicy do 

akceptacji harmonogram posiedzeń rady na I półrocze 2018 roku, z dodatkowym 

uwzględnieniem m-ca lipca i sierpnia:  

25 styczeń, 22 luty, 22 marzec, 19 kwiecień, 24 maj, 21 czerwiec, 12 lipiec, 30 sierpień 

2018 r 

Wszystkie sesje rady dzielnicy rozpoczynać się będą o godz. 17.00 w budynku dzielnicy przy 

ul. Miśnieńskiej 58.  

Nikt z obecnych na sali radnych nie wniósł uwag do ww. harmonogramu. W związku z tym 

został on uznany za przyjęty i obowiązujący. Terminy posiedzeń rady dzielnicy zostana 

opublikowane na stronie internetowej dzielnicy.  

Przewodnicząca Grażyna Janawa oddala głos radnemu Miasta Krakowa Stanisławowi Ziębie. 

Radny S. Zięba zapoznał obecnych z zadaniami, które zgłosił do projektu budżetu Miasta 

Krakowa na rok 2018, a które realizowane będą na terenie Mistrzejowic. Należy do nich 

między innymi Program modernizacji dróg, a w nim nakładka na ul. ks. K. Jancarza, 

ul. Bohomolca, ul. Obrońców Warszawy, ul. Piasta Kołodzieja w Rondzie Piastowskim, 

nakładka na ul. Maksymiliana M. Kolbego z uwzględnieniem alejek wokół Placu Kolbego, 

nakładka na ul. Ognistych Wici oraz ul. Swarożyca. 

Ponadto w budżecie Miasta Krakowa na rok 2018 z ważniejszych inwestycji 

w Mistrzejowicach radni Miasta Krakowa uwzględnili:  

- budowę zintegrowanego węzła przesiadkowego w rejonie os. Piastów wraz z budową 

wiaduktu nad torami łączącego ul. Powstańców w Krakowie z drogą powiatową 

w Batowicach (faza procesu inwestycyjnego poprzedzająca opracowanie dokumentacji 

projektowej) 

- budowę oświetlenia na terenie Fortu Batowice w os. Złotego Wieku  

- termomodernizację budynku Szkoły Podstawowej nr 77 na os. Złotego Wieku i Szkoły 

Podstawowej nr 126 na os. Tysiąclecia 

- termomodernizacje budynku Przedszkola Samorządowego nr 187 na os. Piastów. 

Budżet miasta Krakowa zostanie przyjęty w drodze głosowania na najbliższej sesji Rady 

Miasta Krakowa. Kończąc swoją wypowiedź radny Stanisław Zięba podziękował zarządowi 

dzielnicy za zaproszenie na sesję.  

 

Przewodnicząca Grażyna Janawa oddała głos obecnemu na sesji mieszkańcowi. Po 

przedstawieniu się mieszkaniec zabrał głos w sprawie poruszanej już przy wcześniejszych 

wypowiedziach, a dotyczącej budowy park&ride w ramach inwestycji budowy węzła 

przesiadkowego w rejonie ulicy Piasta Kołodzieja. Jego zdaniem stworzenie 200 miejsc 

parkingowych nie rozwiązuje problemu i mija się z celem. Ponadto mieszkaniec zwrócił 

uwagę na trwającą w ostatnim czasie w Krakowie modę na „słupkowanie” terenów. Koszt 

zakupu i montażu jednego drewnianego słupka wg wiedzy mieszkańca wynosi 200 zł. W skali 

całego miasta daje to ogromną kwotę. Słupki te nie są estetyczne i można zastąpić je np. 

donicami z kwiatami. Ponadto poruszona została sprawa budowy linii tramwajowej KST 

łączącej Krowodrzę z Nową Hutą. Do wypowiedzi mieszkańca odniósł się radny Stanisław 

Zięba. 

W dalszej kolejności głos zabrała mieszkanka ulicy Powstańców, która zaapelowała do 

radnego Miasta Krakowa o konieczność uwzględnienia w budżecie miasta środków na remont 

ulicy Powstańców i Dziekanowickiej wraz z ich oświetleniem. W dalszej swojej wypowiedzi 

mieszkanka odniosła się również do odpowiedzi udzielonej radzie dzielnicy przez ZIKIT 

w sprawie zmiany nazwy przystanku „Batowice PKP”. Zaproponowana w uchwale rady 
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dzielnicy nowa nazwa przystanku „Powstańców Osiedle” nie uzyskała akceptacji. ZIKiT 

zaproponowała dla przedmiotowe przystanku nazwę „Powstańców Magazyny”, „Powstańców 

Wiadukt” lub „Batowice Wiadukt”. Zdaniem mieszkanki właściwą nawą dla przystanku 

byłaby nazwa „Powstańców Ogrody”. Odnosząc się jednak do propozycji ZIKiT-u, 

przychyliła się do zaproponowanej nazwy „Powstańców Wiadukt”. 

Radny Piotr Żołyniak poinformowała, że zgodnie z uchwalonym Miejscowym Planem 

Zagospodarowania Przestrzennego dla obszaru Mistrzejowice – ks. K. Jancarza przy 

ul. Kurzei 14 znajduje się plac zabaw (teren oznaczony, jako ZP3 teren zieleni urządzonej). 

W trakcie prac przy tworzeniu MPZP została wydana decyzja na budowę parkingu na tym 

terenie. Zatem na terenie zieleni urządzonej Wydział Architektury wydał decyzję na budowę 

miejsc parkingowych, a następnie budowę mieszkaniową wielorodzinną.  

 

Radny Piotr Serafin poinformował, że odbyło się spotkanie zorganizowane u Wiceprezydenta 

Tadeusza Trzmiela z udziałem przedstawicieli ZIKiT-u i PGMIG w sprawie możliwości 

podłączenia ul. Powstańców i Dziekanowickiej do sieci gazowniczej, w którym uczestniczył. 

Ustalono, że ZIKiT opracuje i przedłoży do akceptacji PGMIG nową wersję projektu. 

Następnie przekazała wszystkim radnym w imieniu Seniorów z Mistrzejowic i Pani Elżbiety 

Pyki życzenia świąteczne. 

Ad. 6.  

Zamknięcie sesji 

 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janwa poinformowała o terminie kolejnej 

sesji wyznaczonej na dzień 25 stycznia 2018 r. godz. 17.00. Następnie zamknęła XL sesję 

słowami: „Zamykam XL sesję Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice w dniu 14 grudnia 2017 r. 

Dziękuję wszystkim za obecność”.  

W związku z wyczerpaniem porządek obrad XL sesji, posiedzenie zostało zakończone. 

       
     Protokolant                                                                    Zatwierdzam                                                                                                   

                Przewodnicząca Rady i Zarządu  

                             Agnieszka Natkaniec                                               Dzielnicy XV Mistrzejowice 

 

                                                                                            Grażyna Janawa 
 

 


